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پیگیری ماجرای وام ازدواج از زبان اهالی خانه ملت:

جزئیات انفجار تانکر سوخت در خرم آبادآماده اجرای عفو گسترده هستیم
فارس : رئیس سازمان زندان ها، در رابطه با جزئیات عفو گسترده گفت: سازمان زندان ها آمادگی دارد براساس معیارهای اعلامی، مصادیق را 
مشخص و اعلام کند و منتظر هستیم که به ما ابلاغ شود. »اصغر جهانگیر« در جمع خبرنگاران در ارتباط با طرح پابندهای الکترونیکی گفت: 
این طرح عملیاتی شده و در حال اجراست؛ ولی چون ملاحظات حقوقی و قانونی در این زمینه وجود دارد، نتوانستیم اهداف خود را محقق 
کنیم. وی ادامه داد: قانون، جرائمی را که مجازات های آن از درجه ۶ تا ۸ هستند، مشمول این قضیه دانسته است. از طرفی شرط استفاده 
از »پابند الکترونیکی« رضایت خود فرد است. علاوه بر این، فرد باید مخارج آن را به صورت روزانه پرداخت کند که این موارد ازجمله دلایلی 
است که موجب شده استقبال خوبی از این طرح نشود. جهانگیر، تصریح کرد: با اصلاح بعضی از شروط، این طرح جامعه گسترده ای را در 

بگیرد و اهداف آن محقق شود.

مهر: جانشین فرمانده انتظامی استان لرستان از درگیری پلیس با مهاجمان در محله »دره گرم« خرم آباد و انفجار تانکر سوخت 
در این درگیری خبرداد.

سرهنگ »سیدعلی میراحمدی« با اعلام این خبر، اظهار کرد: ساعت ۲ بامداد دیروز )چهارشنبه( مأموران گشت انتظامی شهرستان 
خرم آباد حین گشت زنی در محله »دره گرم« به دو سرنشین خودروی پراید که در کنار پمپ بنزین پارک شده بود، مشکوک شدند 
که آن ها به محض مشاهده پلیس، اقدام به تیراندازی می کنند.وی افزود: در این درگیری، مهاجمان به تانکر خالی سوخت گاز 
مایع که در محوطه پمپ بنزین پارک شده بود، تیراندازی می کنند که به انفجار مهیب و شکسته شدن شیشه های ساختمان های 

مجاور منجر می شود.

 naslefardanews  
  naslfarda

4

مریم یادگاری / گروه حادثه
m.yadegary @yahoo.com

زهرا وفایی / گروه پارلمانی
daryavafaei2009@gmil.com

 بزرگ ترین سایت فروش کالاهای 
دست دوم در یک چالش تازه؛

داستانبلندِدیواریکوتاه

دادستان کل کشور در پاسخ به این پرسش که 
به تازگی رئیس پلیس فتا، از دادســرا خواسته 
است با ســایت »دیوار« برخورد قانونی صورت 
گیرد، گفت: گویااین پرونده ارجاع شــده است 
و باید دادســرا به این موضوع رســیدگی کند.

حجت السلام »محمدجعفر منتظری« ، در پاسخ 
به پرسشــی مبنی بر ولنگاری ها و بی حجابی ها 
در فضای مجازی بیان داشــت: این کار نیاز به 
یک سری هماهنگی ها در دستگاه های گوناگون 
دارد. کار قضایی کافی نیست و ما فقط با مجرم 
برخورد می کنیم؛ بایــد بحث فرهنگی پیگیری 
شود.دادستان کل کشور، ادامه داد: بخش هنری 
و هنرمندان ما باید بیشتر به میدان بیایند. اگر این 
ولنگاری را همین طور رها کنیم، دود آن به چشم 
ملت می رود و این خانواده ها هستند که آسیب 
می بینند. حجت السلام و المسلمین منتظری 
افزود: از همه دســتگاه ها انتظار داریم همکاری 
و مساعدت لازم را بکنند؛ زیرا دستگاه قضایی به 

تنهایی نمی تواند موفق باشد.
■   سایت دیوار در مظان اتهام نیست

این اظهارنظرها در حالی است که رئیس مرکز 
اطلاع رســانی پلیس تهران بزرگ، گفت: سایت 
دیوار در مظان اتهام نیست؛ زیرا این سایت جرمی 
انجام نمی دهد. رئیس مرکز اطلاع رسانی پلیس 
تهران درباره این موضوع، از برگزاری جلسه ای 
با حضور کارشناســان پلیس فتا، پلیس آگاهی 
و کارشناســان دیوار خبر داد و گفت: قرار است 
در این جلسه که به زودی برگزار می شود، بستر 
کلاه برداری را که هم اکنون برای فعالیت این گونه 
سایت ها به وجود آمده است، تا حدودی از بین 
ببریم. »بابک نمک شــناس« تاکید کرد: سایت 
دیوار در مظان اتهام نیســت؛ زیرا فقط بستری 
برای گروهی از مجرمان شده اســت که از این 
فضا سوءاســتفاده کنند. وی خاطرنشان کرد: 
مخاطبان این آگهی ها باید بدانند که صرف آگهی 
در سایت هایی مانند دیوار، به منزله سلامت بودن 
آن آگهی نیست و تمام افرادی که خرید و فروش 
انجام می دهند باید موارد احتیاط را رعایت کنند. 
نمک شناس، تاکید کرد: پلیس فتا و دادستانی به 
دنبال آن هستند تدبیری اندیشیده شود تا روند 
فعالیت سایت دیوار را ادامه دهیم و شاهد وقوع 

کلاه برداری و مشکلات کمتری باشیم.
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نوزدهمین نشســت مطبوعاتی تدبیردولت، امید 
ملت در چهلمین سالگرد پیروزی شکوهمند انقلاب 
اسلامی در ســالن جلســات اداره مالیات با حضور 
»شمســی نژاد« مدیر کل امور مالیاتی غرب استان 
تهران، »محمدی« مدیر روابــط عمومی اداره امور 
مالیاتی شهر و اســتان تهران، »صادق زاده« مدیر 
روابط عمومی فرمانداری شهرستان شهریار و جمعی 

از خبرنگاران و اصحاب رسانه برگزار شد.
شمسی نژاد، گفت: در وضعیت فعلی کشور به دنبال 
به کارگیری درست و هدفمند مالیات های دریافت 
شده هستیم تا به تدریج در جهتی که بیشترین نیاز 
به آن حس می شود، سوق دهیم و طبق چهارچوب 
معین، از فرارهای مالیاتی جلوگیری کنیم؛ زیرا همه 
مطابق قانون موظف به پرداخت مالیات هستند تا در 

راستای آبادانی شهر و منطقه خود سهیم باشند.
وی کار مالیاتی را بســیار دشوار دانســت و افزود: 
به دلیل جانیفتــادن پرداخت مالیــات در جامعه، 
کار مالیاتی بسیار دشوار بوده و مشکل های خاص 
خود را دارد. جامعــه ای می تواند رو به پیشــرفت 
حرکت کند که از نظــر اقتصادی بــر پایه مالیات 
اداره شــود. این موضوع تــا قبل از این در کشــور 
بســیار کمرنگ بود؛ ولی دو، سه ســالی می شود 
که مالیات از نفت پیشــی گرفته است. با وضعیت 
فعلی کشــور، علاوه بر تامین بودجه  کشور، باید به 
صنایع و ارباب رجوع نیز نگاه ویژه ای داشته باشیم؛ 
همچنین بتوانیم تامین کننده منابع مالی کشــور 

 باشیم و عمده فشار و دقت ما روی فرارهای مالیاتی
 است.

شمســی نژاد، به ضرورت تکریــم مودیان به عنوان 
یکی از اولویت های مهم سازمانی تاکید کرد و ادامه 
داد: به منظور تکریم مودیان، اداره کل امورمالیاتی 
غرب اســتان تهران، به برگزاری کارگاه آموزشــی 
با محوریت آشــنایی با حقوق و تکالیف کارکنان و 
مقررات انضباطی در راستای تکریم مودیان اقدام کرد. 
به همین جهت ملاقات مودیان با مدیرکل همه روزه 
و ملاقات با همکاران جهت طرح مشکلات، روزهای 
دوشنبه هر هفته در دستور کار قرار گرفته است. سعی 
ما ایجاد تعامل با ارباب رجوع بوده و دارای کمترین 

شکایات در بین سایر ادارات موجود در غرب استان 
تهران هســتیم. به دور از هر تنشی با تعامل با مردم 

تامین کننده منابع مالی دولت بوده ایم.
وی عنوان کرد: اداره مالیات به دلیل تامین بودجه 
کشــور اگر ۲0یا10 درصد کمتر وصولی داشــته 
باشد قطعا مسائل عمرانی، نخستین جایی است که 
تحت الشعاع قرار می گیرد. مردم با معرفی فرارهای 
مالیاتی به ما کمک می کنند و راحت تر مســائل را 
می توانیم پیگیری کنیم. در این خصوص دو ســال 
گذشته، شش هزار پرونده مالیاتی بزرگ به کشور 

معرفی شده است.
مدیر کل امور مالیاتی غرب استان تهران، به ارزش 
افزوده  اشاره کرد و خاطر نشان ساخت: تمام کالاها 
دارای یک ارزش افزوده هستند و ارزش افزود تنها 
مالیاتی است که به ســرعت در همان شهر هزینه 
می شود؛ یعنی 3درصد به شهرداری همان منطقه، 
1درصد در اختیار بهداشــت و درمان برای سلامت 
افراد همان منطقه اختصاص دارد و مابقی به بودجه 

کشور واریز می شود. 
وی در ادامــه گفت: مقدار مالیات براســاس میزان 
فعالیت درنظرگرفته شده و مالیات مشاغل از صاحب 
شغل دریافت می شود. فعالیت کشاورزی از مالیات 
معاف است؛ اما هرگونه اجاره زمین، مشمول مالیات 
می شود. شمسی نژاد، درپایان پیرامون سهمیه امور 
مالیاتی غرب استان تهران در سال گذشته یادآورشد: 
سهمیه امور مالیاتی در سال گذشه 400 میلیارد و 
امسال 500 میلیارد است. مالیات مستقیم به خزانه و 

از طریق بودجه به کشور توزیع می شود.

ارزشافزودهتنهامالیاتیکهمستقیم
درشهرهزینهمیشود

مدیرکل امور مالیاتی غرب استان تهران:

سهمیه امور مالیاتی در 
سال گذشه 400 میلیارد و 
امسال 500 میلیارد است. 
مالیات مستقیم به خزانه و 
از طریق بودجه به کشور 

توزیع می شود

ایجادشهرکصنفیدرراستایاشتغالجوانان
ازمهمتریناقدامهایشوراوشهرداریشاهدشهر

رئیس شورای اسلامی شاهد شهر عنوان کرد:

پانزدهمین نشست مطبوعاتی تدبیر دولت - امید ملت 
با حضور رئیس شورای اسلامی شاهد شهر، سرپرست 
شهرداری شاهد شهر، مدیر روابط عمومی فرمانداری 
شهرستان شهریار، معاونان شهرداری و خبرنگاران در 

سالن جلسات شهرداری »شاهد شهر« برگزار شد. 
مهندس »مهدی بهمن زاده« رئیس شورای اسلامی 
شاهد شهر، اظهار داشت: از شهریور سال 9۶ تا کنون 
پروژه های عمرانی متعددی در این شــهر از جمله 
پروژه مدرسه هفت کلاسه شــهرک لاله و احداث 
استخر سرپوشیده انجام شده که به امید خداوند تا ۲۲ 
بهمن ماه افتتاح خواهند شد؛ همچنین 95 درصد از 

عملیات کمربندی گلشهر انجام شده است. 
وی، یکی از برنامه های خود را پس از آغاز فعالیت در 
شورای اسلامی شاهدشهر، پیگیری مسائل مربوط 
به راه اندازی شهرک صنفی ضلع شمالی شاهد شهر 
اعلام کرد و گفت: سال9۲ این زمین به مساحت ۲5 
هکتار خریداری شد و قرار بر این بود با شکل گیری 
این شهرک، درآمد پایدار برای شهروندان به خصوص 
جوانان به وجود آید؛ اما  به رغم پیگیری هایی فراوان، 
به دلیل اختلاف میان هیئت مدیره قبلی ) که این زمین 
را خریداری کرده اند( با هیئت مدیره فعلی، هنوز به 

نتیجه مطلوب نرسیده ایم.
مهندس بهمن زاده، آمادگی خود را برای رفع موانع و 
مشکلات راه اندازی شهرک صنفی مذکور اعلام کرد 
و گفت: کاربری زمین این شهرک، کشاورزی است 
و وزارت جهاد کشاورزی نســبت به این امر، موضع 

گرفته است.
رئیس شورای اسلامی شاهدشــهر، تصریح کرد: در 
موازات شهرک صنفی، قطعه زمینی در ضلع شرقی 
شهر )ورودی قدیم شاهد شهر، بلوار شهیدان تقی  زاده( 
به وســعت تقریبی هفت هکتار توسط فرهنگیان 
شهرستان در دهه ۸0 خریداری شده و دو مرتبه لایحه 
ساخت این زمین برای شهرک صنفی مصوب شد که 
متأسفانه مورد تأیید کمیته انطباق قرار نگرفت و باید به 

استانداری جهت تغییر کاربری ارسال شود.  
وی، شاهد شهر را شهر »فرهنگ و ایثار« خواند و اذعان 
داشت: نگاه ما به مسائل فرهنگی، ویژه و خاص است؛ 
زیرا معتقدیم با اصلاح فرهنگ جامعه، سایر مسائل 
نیز در جای خود قرار خواهند گرفت. در این راســتا 

احداث پارک و فضای سبز به عنوان فعالیت عمرانی، 
بدون داشتن فرهنگ استفاده از آن به نتیجه ای منتهی 

نخواهد شد. 
به گفته مهندس بهمن زاده، مســاجد، فرهنگسرا و 
مجموعه شهدای شاهد شهر در برگزاری برنامه های 

متنوع مذهبی و ملی بسیار فعال هستند.  
 در ادامــه ایــن نشســت خبــری، مهنــدس 
»داوود محمودی«، سرپرست شهرداری شاهدشهر 
نیز ابراز داشت: از ابتدای سال جاری، طرح بازآفرینی 
شــهری در اســتانداری و فرمانداری ابلاغ شد که 
شهرداری شاهدشهر، جزو نخستین شهرداری هایی 
محسوب می شود که از این طرح استقبال به عمل آورد 
و جلسات متعددی در این خصوص در دفتر شهردار 
برگزارکردیم. طرحی را نیز به فرمانداری و ســازمان 
مسکن و شهرسازی شهرستان شهریار ابلاغ کرده ایم 

که مورد استقبال مسئولان قرار گرفته است.
وی ادامه داد: شاهدشهر، از نظر وسعت شهر کوچکی 
اســت؛ به همین دلیل اغلب مالکان ساختمان های 
فرسوده را می شناسیم. مســاحت بافت فرسوده 17 
هکتار اســت که از این رقم، با 40 مالک طی ارسال 
نامه ، » طرح بازآفرینی شــهری« را توضیح دادیم و 
اعلام کردیم مالکان منازل مســکونی فرسوده که 
جهت نوسازی به شهرداری مراجعه کنند و تشکیل 
پرونده دهند، از طرف دولت وام 40 میلیون تومانی 
دریافت خواهند کرد و15 میلیون تومان نیز به عنوان 
وثیقه جهت اجاره منزل دیگری درنظر گرفته شده 
است. پس از تشکیل پرونده ها، متوجه شدیم مالکیت 
99 درصد این ساختمان ها قول نامه ای است و فقط 
یک درصد مالکان ســند در اختیار دارند که این امر 
مشکلاتی را برای مالکان هنگام دریافت وام از بانک 
مسکن به وجود می آورد. با مساعدت سازمان مسکن 
و شهرسازی، استانداری و بانک مسکن مقرر شد برای 
این مالکان، تخفیف هایی جهت بازسازی ملک در نظر 

گرفته شود.
به گفته سرپرســت شهرداری شــاهد شهر، تلاش 
می کنیم برای کاســتن از بار ترافیکی شهر و راحتی 
تردد مردم، ســازمان ها و ادارات را به خارج از شــهر 

منتقل کنیم.
وی اضافه کرد: بودجه سال 97 شهرداری شاهدشهر 
1۶میلیارد و ۲00 میلیون تومان بود که تاکنون 13/5 
میلیارد تومان از آن محقق شده اســت. ۶0 درصد 

بودجه به امور عمرانی مانند احداث پارک، ساختمان 
آتش نشانی، فرهنگسرا، ساختمان شــهرداری و ... 
اختصاص پیدا می کند و شهرداری شاهدشهر در زمینه 
بودجه، همواره۶0 درصد سهم پروژه های عمرانی را 

رعایت می کند.
مهندس محمودی یادآور شد: در نیمه اول سال، حجم 
پروژه های عمرانی در سطح استان کاهش پیدا کرد؛ اما 
درحال حاضر تکمیل و افتتاح پارک بانوان و زمین چمن 
طبیعی فوتبال را با جدیت دنبال می کنیم . طی برپایی 
نشست های متعدد با رئیس شورای شهر، مقرر شد با 
توجه به پروژه های عمرانی مذکور، ۲0 درصد بر بودجه 
شهرداری شاهد شهر افزوده شود و 19میلیارد و ۲00 
میلیون تومان بودجه سال9۸را برای تصویب به شورای 

شهر ارسال خواهیم کرد. 
این مقام مسئول درباره پارک بانوان گفت: این پارک 
با اعتباری بالغ بر۸00 میلیــون تومان در زمینی به 
مســاحت 13 هزار مترمربع احداث خواهد شد. سه 
فاز برای پارک بانوان تعریف کرده ایم که براین اساس 
فاز یک ســال 97 تعریف و طراحــی، کلنگ زنی و 
فعالیت های اولیه فاز دوم در سال آینده انجام می شود و 
در سال 1399 نیز مورد بهره برداری قرار خواهد گرفت.  
محمودی در پایان از حضــور خبرنگاران، مجموعه 
فرمانداری جهت برپایی این نشست خبری و همکاری 
رئیس و شورای اسلامی شاهدشهر قدردانی به عمل 

آورد.
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شــاید روزی که »احمــد مازنی« رئیس 
کمیســیون فرهنگی مجلس شــورای 
اســلامی، پیشــنهاد پرداخــت وام 
30میلیون تومانی به افــرادی که قبل از 
ســن ۲3 ســالگی ازدواج کنند را مطرح 
کرد، چندان به پرمناقشــه شدن آن فکر 
نمی کــرد. طی ایــن مدت کــه از اعلام 
بسته تشویقی سپری می شــود، بازتاب 
فراوانی در شــبکه های مجازی و محافل 
رسمی خبری ایجاد شــده است. سوای 
اینکه در صــورت تصویــب، بازپرداخت 
۶0میلیون تومان چه بار کمرشکنی را در 
همان ابتدای زندگی به زوج های »تازه از 
گرد راه رسیده« وارد می کند، این مسئله 
مورد بحث است که: »طمع دریافت این 
رقم چه تبعات و لجام گســیختگی های 
فرهنگــی به همــراه خواهد داشــت؟« 
آنچه می خوانیــد گفت وگوی اختصاصی 
ماست با »ســیدصادق طباطبایی نژاد« 
دبیرکمیسیون فرهنگی مجلس شورای 
اســلامی که البتــه می گفــت از چنین 

موضوعی بی اطلاع است.
به تازگی رئیس کمیســیون 
فرهنگی موضوع پرداخت وام 
30میلیونی به شرط ازدواج قبل از 23 

سالگی را مطرح کرده  است. درنگاه 
اول می تواند بحث تشویق و ترغیبی 
خوبی باشد اما بهانه دریافت این مبلغ 
آن هم در وضعیت سخت معیشتی 
فعلی، موجب تصمیم های عجولانه و 

ناپخته نمی شود؟
طباطبایی نــژاد گفــت: تــا الان چنین 
مصوبه ای نداشتیم و بنده چنین صحبتی 
را نشــنیدم. عرض کردم، پیشنهاد داده 
شــده ضمن اینکــه جنــاب »مازنی« 
درگفت وگو با خانه ملت اعلام کرده است.

به نظر شما آیا چنین طرحی 
نیاز بــه زیرســاخت های 
فرهنگی و اجتماعی لازم ندارد که 
حتی درکوتاه مدت نتیجه معکوس 

ندهد؟
وی اضافــه کــرد: در برنامــه و بودجه 
وقتی مســائل فرهنگی به کمیســیون 
فرهنگی ارجاع داده می شود، نمایندگان 
پیشنهادات خود را می دهند و حتماً این 
هم یک نوع پیشنهاد بوده است. بعد از این 
پیشــنهاد دفاع می کند و اگر خوب دفاع 
کرد و توانست آن کسانی که درکمیسیون 
 تلفیــق هســتند را اقنــاع کنــد، رأی
 مــی آورد وطرح به صحــن می آید و بعد 
درصحن هم مجدداً بایــد نمایندگان را 
اقناع کند و رأی بیاورد و آن چکش کاری 

که مدنظــر شماســت، در آن مرحله اگر 
نمایندگان اقناع شدند، انجام می شود و به 

تصویب می رسد.
 اما اگر نتوانستند اقناع کنند قاعدتاً رأی 
نمی آورد. به هرحال انگیزه این نماینده که 
مطرح کرده، این است که سن ازدواج بالا 
رفته واز این طریق به بحث ازدواج جدی تر 

نگاه شود.
برفرض اینکه نمایندگان اقناع 
شدند و طرح به تصویب رسید، 
اما بازهم در کلیت کار، اجرای چنین 
برنامه ای چنــدان معقولانه به نظر 
نمی رسد. نظر شــما دراین خصوص 

چیست؟
طباطبایی نژاد ادامه داد: فکر می کنم اصل 

نگاه و آسیب شناسی، درست است.
 این آســیب درجامعه ما وجــود دارد که 
سن ازدواج بالا رفته اســت؛ اما روش آن 
قابل بحث اســت. اینکه این روش جواب 
می دهد یا نتیجــه معکــوس دارد، باید 
مسائلی که درکمیسیون مطرح می شود 
را بشــنویم؛همچنین دفاعیه های ایشان 

را نیز بشنویم.
شــما چنین ایده ای را برای 
کاهش سن ازدواج مناسب می 

دانید؟
وی گفت: به طور کلی فکر نمی کنم بحث 

وام دادن و ایــن نوع مســائل، چندان اثر 
داشته باشد؛ اگرچه یک نوع مشوق است 
اما در تصمیم گیری اثرگذار نیست. یعنی 
اگر کسی بخواهد زود ازدواج کند، ازدواج 
می کند و این طرح نوعی تشویق است که 
ثبت ازدواجش قبل از سن اعلام شده باشد؛ 
اگر هم تصمیم ازدواج نداشته باشد برای 
پانزده تومانی که بیشتر می دهند به نظرم 

کسی به سمت ازدواج زودرس نمی رود.
این نگرانی وجود دارد که برای 
این مبلغ که البته رقم مقبولی 
هم نیست، قبل از 23 سالگی تصمیم 
ناپخته گرفته شــود. صحبت شما 

دراین باره چیست؟
طباطبایی نــژاد افــزود: چــرا ناپخته؟ 
جوان های ما درسن 15، 1۶ سالگی ازدواج 
می کردند کمااینکه این موضوع، الان هم 

وجود دارد.
درحال حاضر پیامدهای ناشی 
از احساس های زودگذر چیزی 
جز افزایش تلاق و سایر آسیب های 
ناشی از آن نیســت. آیا بهتر نیست 

پخته تر عمل شود؟
وی اضافه کرد: فکر می کنم بهترین زمان 
ازدواج  درســن پایین باشــد؛ زیرا  هرچه 
سن ازدواج بالا می رود، یکی شدن و اتحاد 
زندگی کم می شود؛ یعنی شخصیت زن و 

شــوهر وقتی دریک خانه زیر یک سقف 
شکل بگیرد، این آمیختگی و اتحاد بسیار 
بیشــتر خواهد بود تا اینکه دوشخصیت 
مســتقل با طرز فکــری مســتقل، تازه 

بخواهند بروند زیریک سقف.
البته بررسی و آسیب شناسی 
ازدواج زودهنــگام موضوع 
مبسوطی اســت که دراین فرصت 
نمی گنجد؛ منتها مصایب آن برکسی 
پوشیده نیست، کمااینکه بسیاری از 
کارشناسان فن و روان شناسان نیز 

آن را رد می کنند.
وی ادامه داد: شاید در برخی ابعاد فرمایش 
شما صحیح باشد، اما نظر شخصی من این 
است، کسانی که به بلوغ ازدواج رسیده اند 
باید ازدواج کنند و هرچه دیر شود، آسیب 
زندگی بیشتر خواهد شد. فرد باید به بلوغ 
ازدواج رسیده باشــد. کسی که مدیریت 

زندگی و ازدواج را بفهمد، باید ازدواج کند؛ 
ضمن اینکه درسنین نوجوانی شخصیت 
افراد شکل می گیرد یعنی سنین راهنمایی 
و دبیرستان. اگر از این سنین گذشت و به 
دانشگاه رفتند دیگر شخصیت چهارچوب 
پیدا کرده اســت و در این صــورت،  دو 
شخصیت این چنینی وقتی تازه بخواهند 
کنار هم قرار بگیرند تضادهایشان بیشتر 
اســت تا آن زندگی که درسنین تشکیل 
شــخصیت، صورت گرفته و فراز و نشیب 

رفتاریشان با هم آمیخته شده است.
با این تفاسیر به نظر شما این 
30میلیون تومان به شــرط 
ازدواج قبل از 23 سالگی، چقدر در 
روند افزایشی ازدواج و ثبات آن مؤثر 

است؟
طباطبایی نژاد گفت: مؤثر نیســت؛ بلکه 

مشوق است.
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